
3 de novembre de 2024 

Hay que incomodar 

A veces tengo la sensación de que los cristianos, o los que tenemos alguna responsabilidad dentro de la Iglesia, tuviéramos que estar demostrando que somos «buenos», siempre expuestos al criterio y al juicio 

de los demás. 

  

Creo firmemente que los seguidores de Jesús no estamos llamados a eso, sino que estamos llamado a incomodar –que nadie lo confunda con ser borde, desagradable, intolerante, prepotente ni maleducado, 

porque no es eso–. 

  

Con ese «incomodar», me refiero a descubrir que quizás una de nuestras llamadas más necesarias hoy es a decir y hacer cosas que hagan cuestionar lo que hace nuestra sociedad. «Incomodar» para hacer caer 

en la cuenta de que el verdadero sentido de la vida es el servicio y la entrega a los demás. «Incomodar» para ayudar a volver a la vida y salir de esa zona de bienestar donde todos son derechos, quejas y críticas 

que encubren egoísmo. «Incomodar» para salir de esa dinámica insano que nos hace sentirnos el centro del mundo queriendo que todo gire a nuestro alrededor. «Incomodar» para entender que no hay que 

tener miedo a que surja el conflicto por decir y hacer cosas impopulares, pero que merecen la pena de verdad. «Incomodar» para poner criterio y sentido a lo que nos toca vivir desde el Evangelio. «Incomodar» 

para hacer entrever que otra forma de vida y otra manera de vivir es posible, desde Dios para los demás. 

  

«Incomodar», sí, «incomodar», porque es el momento y es el lugar, sabiendo que en esto no somos los primeros, sino los seguidores de Jesús de Nazaret. 

  

 

 

Por Agus Couto Picos 

 

 

L'EVANGELI SEGONS TU 

Una vegada, vaig sentir dir a un company jesuïta que la Bíblia hau-

ria de contenir unes quantes pàgines en blanc perquè cadascun de 

nosaltres escrivíssim la nostra pròpia trobada amb Jesús. Perquè la 

veritat és que l'Evangeli continua sent un llibre inacabat que es con-

tinua escrivint amb la nostra pròpia vida. Per això, hi ha l'Evangeli 

de Mateu, Marc, Lluc, Joan… i el teu. Aquell que escrius quan, en un 

moment del treball, el Senyor se t'apareix en el rostre d'un nen o d'un 

malalt. Aquesta Bona Notícia que cobra forma quan deixes de mirar 

el rellotge i una conversa t'atrapa. O aquest moment d'oració en el 

qual de sobte tot té sentit i Jesús se serveix del teu llenguatge i les 

teves paraules per a parlar amb tu. La nostra vida pot ser Bona Notí-

cia si ens llancem a mirar el món amb fe i ens creiem que l'Evangeli també pot ser escrit segons… 

És aquí quan un comprèn millor les paraules de sant Joan al final del seu Evangeli: queden moltes altres coses 

per escriure] que va fer Jesús. Si volguéssim escriure-les una per una, penso que els llibres escrits no cabrien en 

el món. Llavors, com ara, els llibres continuen sense cabre. Potser per això no hi ha pàgines en blanc a continu-

ació de l'últim dels llibres de la Bíblia, perquè mai seríem capaces de donar per acabat el relat. 

 José Luis Olea, sj  

DIUMENGE QUE VE: DIADA DE GERMANOR. 

COL·LECTA EXTRAORDINÀRIA 

Celebració  el 10/9/2016 

EN LA MORT DE MN. JOSEP PUIG 

Mn. Josep Puig i Teixidor ha mort a Girona, havent complert els noran-

ta anys, el dia de Sant Narcís, dijous passat. Des de mitjans maig que 

estava a Girona, a la Residència sacerdotal on ha passat els darrers 

mesos, atès el  seu estat de salut. Nascut a Vilamarí, ha passat quasi 

tota la vida a la Comarca del Pla de l’Estany: membre de “Casa Missió” 

i ha cuidat moltes parròquies  com Borgonyà, Mata, Miànigues - Les 

Pedreres, Camós, Pujarnol... 

Ha estat un capellà summament servicial, discret, treballador i  culte. 

Les seves homilies, ben preparades i documentades, feia de bon escol-

tar. Ha deixat una bona empremta pels llocs on ha passat. Que des-

cansi en pau i que des del cel continuï vetllant per tota la gent a qui ha 

servit i dedicat la seva vida. Des d’aquí el nostre agraïment i la nostra 

pregària.  






